
 
SK 0052/17/2004 

 
Protokół Nr XVII/2004 

 
z Sesji Rady Gminy Stare Pole 

z dnia 30 grudnia  2004 r. 
            
 
 
AD.1. XVII-zwyczajną Sesję Rady Gminy o godz. 14.00 otworzył Przewodniczący 

Rady Gminy witając wszystkich radnych i zaproszonych gości.  
Na podstawie listy obecności radnych biorących udział w Sesji stwierdził, 
Ŝe jest ona prawomocna do podejmowania uchwał.  

          Ustawowy skład Rady    -  15 
          Obecnych                        -  12 
          Nieobecnych                   -    3 
          Nieobecni radni to:  

Krystyna Dąbrowska, Magdalena Roman i Grzegorz Tomczyk.  
Przewodniczący Rady Gminy zaproponował, aby przesłany radnym 
porządek obrad uzupełnić o pkt. 7a w brzmieniu: „podjęcie uchwały w 
sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe zaopatrzenie w wodę” oraz 
wprowadzić pkt. 14a w brzmieniu „podjęcie uchwały w sprawie 
powołania komisji doraźnej”.  Przedstawione propozycje zmian porządku 
obrad zostały przyjęte jednogłośnie bez uwag.  
Za przyjęciem głosowało 12 radnych  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności.  
2. Wręczenie medali dla rodziców  „Za Zasługi Dla Obronności Kraju” 

dla Państwa Jana i Zofii  Richert.  
3. Wybór Sekretarza Obrad. 
4. Wystąpienia sołtysów. 

  5.   Sprawozdanie z pracy między sesyjnej  
           - Przewodniczącego Rady Gminy 
           - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 
           - Przewodniczącej Komisji Oświaty 
           - Przewodniczącej Komisji Rolnictwa 
           - Radnych  
           - Wójta Gminy 
   6.  Wolne wnioski i zapytania.    
   7.  Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Programu Ochrony  

   Środowiska wraz z Planem Gospodarki Odpadami dla Gminy Stare   
   Pole na lata 2004 – 2012.                          

   7a. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe    
        zaopatrzenie w wodę. 
   8.   Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budŜetu gminy na 2004 r.            

      9.  Podjęcie uchwały zmieniającej   w sprawie określenia wysokości   
stawek podatku od  środków transportowych na rok 2005.  



 2 
10. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia Regulaminu określającego 

wysokość stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 
dodatków: za wysługę lat, motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki 
pracy oraz wysokość warunki wypłacania innych składników 
wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób 
obliczania wynagrodzenia za godziny ponad wymiarowe i  godziny  
doraźnych zastępstw, a takŜe wysokość nauczycielskiego dodatku 
mieszkaniowego oraz szczegółowe zasady jego przyznawania i 
wypłacania. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie  Rocznego Programu Współpracy  
 z Organizacjami   Pozarządowymi. 

  12. Podjęcie uchwały w sprawie  Gminnego Programu Profilaktyki 
         i Rozwiązywania  Problemów Alkoholowych.  
  13. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Planu Pracy Komisji     
   Rewizyjnej na 2005 rok.  
  14. Wyjaśnienie dotyczące pisma radnego Krzysztofa Rybaka  do     
         Przewodniczącego Rady Gminy.  
  14a.Podjęcie uchwały w sprawie powołania Komisji Doraźnej. 
  15. Odpowiedzi na wolne wnioski i zapytania. 
  16. Komunikaty.   
  17. Zatwierdzenie protokółu z poprzedniej Sesji. 
  18. Zakończenie XVII – zwyczajnej Sesji Rady Gminy.     
  
W tym punkcie przybył radny Grzegorz Tomczyk i stan radnych wynosi 13.  

 
AD.3.Na sekretarza obrad wybrano Panią Krystynę Trawińską, za jej kandydaturą 

głosowało 13 radnych.  
          W tym punkcie przedstawiciel WKU wręczył  medal „Za zasługi Dla 

Obronności Kraju” Państwu Janowi i Zofii Rychert. 
 
Ad. 4 W wystąpieniach sołtysów nikt z obecnych sołtysów nie zgłosił Ŝadnych  

uwag ani zapytań. 
 
AD.5. Sprawozdanie z pracy między sesyjnej: 
           

Przewodniczący Rady Gminy: 
          Uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Królewie 
          Uczestniczyłem w rozmowach w Dyrekcji PKP w Gdyni w sprawie 

kursowania pociągów. 
          Wygłosiłem wykład na temat tradycji Świąt BoŜego Narodzenia w 

Starostwie Powiatowym.  
          Uczestniczyłem w odbiorze świetlicy w Kaczynosie.  
          Uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Starym Polu.  
          Opracowałem materiały do Biuletynu Informacyjnego. 
 

          
 



 3 
 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 
 

        - odbyło się 1 posiedzenie Komisji Rewizyjnej na którym omówiono  
  sprawy związane z dzisiejsza Sesja, oraz zapoznano się z pismem        
  radnego K.Rybaka skierowanym do Pana Przewodniczącego Rady Gminy 

        - uczestniczyłem w otwarciu świetlicy w Kaczynosie  
 

        Przewodnicząca Komisji Rolnictwa 
  
        - odbyło się 1 posiedzenie komisji, na którym złoŜyłam sprawozdanie z   

   pracy komisji w roku 2004 oraz przedstawiłam frekwencje  
      - uczestniczyłam w  konkursie BoŜonarodzeniowym  
      -  zaangaŜowałam się w pracę Caritas Parafialna  
         

Nikt z obecnych radnych nie złoŜył sprawozdania z pracy.  
 

        Wójt Gminy 
  
         Uczestniczyłem w rozmowach w sprawie kursowania pociągów, 

dostarczyliśmy petycje w sprawie przywrócenia kursowania 
zlikwidowanych pociągów. Aby umoŜliwi ć dojazd rano do Malborka 
odbyłem spotkanie z Prezesem MZK w sprawie uruchomienie 
dodatkowych kursów linii nr 10. 

         Uczestniczyłem w 11 zebraniach wiejskich na których przedstawiałem 
         załoŜenia budŜetu na 2005 r oraz  przedstawiałem stawki podatków i opłat 

lokalnych na 2005 r. Główne wnioski wynikające z tych zebrań to 
załoŜenie dodatkowych punktów świetlnych jak i stan dróg.  

          Uczestniczyłem w odbiorze świetlicy wiejskiej w Kaczynosie.  
          Odbyłem spotkanie z Komendantem Powiatowym Policji w sprawie 
          przeniesienia posterunku policji z dołu do pomieszczeń po Narodowej 

Fundacji. Został rozstrzygnięty przetarg na wydzierŜawienie pomieszczeń 
po policji. Zgłosiła się tylko 1 firma. Przewiduje się tam zorganizować 
aptekę oraz punkt sprzedaŜy sprzętu medycznego. 

          Uczestniczyłem w Walnym Zgromadzeniu  SKR Ząbrowo oraz w 
Zgromadzeniu Związku Komunalnego do Eksploatacji Sieci CWś. 

          Wydałem 2 Zarządzenia, 1 dotyczyło rozdysponowania 7.000 zł 
           na świadczenia rodzinne, 2 dotyczyło kwoty 18,109 zł z kontraktu 

wojewódzkiego z przeznaczeniem na świetlicę  szkolną.  
          Z rezerwy budŜetowej przekazaliśmy  4.600 zł  na wiatę przystankową do 

Królewa. Wójt poprosił o wyraŜenie opinii w sprawie dofinansowania 
remontu dróg /pismo w tej sprawie zostało przekazane radnym  stanowi 
ono załącznik do protokółu/.  
Radni jednogłośnie upowaŜnili Wójta  do wygospodarowania 50.000 zł na 
remonty dróg.   
Za propozycja głosowało 13 radnych.  

 
AD.6. W wolnych wnioskach i zapytaniach nikt nie wniósł Ŝadnych zapytań. 
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AD.7. Uchwała Nr XVII/129 / w sprawie uchwalenia Programu Ochrony 

Środowiska wraz z Planem Gospodarki Odpadami dla Gminy Stare Pole 
na lata 2004 -20012 została podjęta jednogłośnie za przyjęciem glosowało 
13 radnych.  
Uchwała ta Sanowi zał. Nr 1 

  
AD.7a. Uchwała nr XVII/130/ w sprawie zatwierdzenia taryfy za zbiorowe 

zaopatrzenie w wodę została podjęta jednogłośnie, za przyjęciem 
głosowało 13 radnych.  
Uchwała ta stanowi zał. Nr 2. 

  
Ad.8. Uchwała Nr XVII/131/ w sprawie zmiany uchwały budŜetowej na 2004 r. 

została podjęta jednogłośnie za przyjęciem głosowało 13 radnych.   
Uchwała stanowi zał. Nr 3.  

 
Ad.9. Uchwała nr XVII/132/ zmieniająca uchwałę w sprawie określenia 

wysokości stawek podatku od środków transportowych na 2005 r została 
podjęta jednogłośnie za przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik nr 4.  

 
Ad. 10. Uchwała Nr XVII/133 / w sprawie ustalenia Regulaminu określającego     
       wysokość  stawek i szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom       
       dodatków: za  wysługę lat,  motywacyjnego, funkcyjnego, za warunki  
       pracy oraz wysokość i warunki wypłacania innych składników   
       wynagrodzenia wynikających ze stosunku pracy, szczegółowy sposób  
       obliczania została podjęta jednogłośnie, za przyjęciem glosowało 13 radnych.  
       Uchwała ta stanowi zał. Nr 5. 
  

Ad. 11. Uchwała  Nr XVII/134/ w sprawie rocznego programu współpracy z  
organizacjami pozarządowymi została podjęta jednogłośnie.  
Za przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwała ta stanowi zał. Nr 6  

 
Ad.12. Uchwała nr XVII/135/ w sprawie uchwalenia Gminnego programu 

Profilaktyki i Rozwiązywanie problemów Alkoholowych została podjęta 
jednogłośnie za przyjęciem glosowało 13 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 7.  

 
Ad.13. Uchwała nr XVII/136/ w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 

rewizyjnej na 2005 r została podjęta jednogłośnie za przyjęciem 
głosowało 13 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik Nr 8.  

 
AD.14a. Uchwała nr XVII/137 w sprawie powołania Komisji doraźnej  została  

podjęta jednogłośnie. Za przyjęciem głosowało 13 radnych.  
Uchwała ta stanowi załącznik nr 9. 
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Ad.14. Przewodniczący Rady Gminy odczytał pismo skierowane do radnego 
        K. Rybaka dotyczące odpowiedzi na złoŜona skargę w sprawie Państwa  
        Woś. Spytał czy udzielona odpowiedź jest wystarczająca.  

Radny podziękował  za obszerne wyjaśnienie i na ręce Przewodniczącego 
złoŜył swoje  pismo wyjaśniające zaistniała sytuacje.  
Pismo stanowi załącznik do protokółu. 
  

Ad.15. W związku, Ŝe nie było zapytań nie udzielono odpowiedzi.  
 
Ad.16. Komunikaty  
          Przewodniczący Rady Gminy złoŜył podziękowania radnemu  
          Szturmowskiemu i sołtysowi Olejnikowi za prace przy świetlicy. 
          Pani B. Woś zaprosiła wszystkich na XIII finał Wielkiej Orkiestry     
          Świątecznej Pomocy.  

 
Ad.17. Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty bez uwag.  

  Za przyjęciem głosowało 13 radnych.  
 
Ad.18. Wobec wyczerpania się porządku posiedzenia o godz. 15.45  
          Przewodniczący  Rady Gminy zakończył XVII zwyczajną Sesje Rady.  
 
 

 
 
Protokół sporządziła: G. Jankowska  
 
   
 
 
 
 
  Sekretarz obrad:                                                    Przewodniczący Rady Gminy 
  Krystyna Trawiska  
                                                                                                Jan Pawlina  
                                                          


